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2022Z15515 

Vragen van het lid Bontenbal (CDA) aan de Minister voor Klimaat en Energie 
over de gasopslag Norg (ingezonden 11 augustus 2022). 

Vraag 1
Klopt het dat gasopslag Norg inmiddels voor 80% is gevuld, maar dat sinds 
6 augustus geen injectie meer plaatsvindt? 

Vraag 2
Wat zijn de redenen om gasopslag niet verder te vullen dan 80%? 

Vraag 3
Is het, vanwege de leveringszekerheid van gas voor de komende winter, niet 
verstandig om gasopslag Norg te blijven vullen? 

Vraag 4
Wat zijn de belemmeringen voor een hogere vullingsgraad dan 80% voor 
Norg? 

Vraag 5
Klopt het dat het aanhouden van een hogere gasvoorraad zorgt voor een 
lagere risicopremie die wordt doorberekend aan de consument? 

Vraag 6
Wat is er in het Norg Akkoord afgesproken over de vullingsgraad? 

Vraag 7
Gaat een hogere vullingsgraad in Norg ten koste van de vulling van andere 
gasopslagen zoals Bergermeer?
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